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Protok61 N r 17/2008 

z posiedzenia Komisji Oswiaty i Kultury 


w dniu 26 maja 2008 r. 


Posiedzenie rozpoczttto 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz~dek obrad stanowi~ zal~cznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3.Sekretarz Gl11iny Pani Malgorzata Porttbska 
4.skarbnik Gl11iny Pani Kazil11iera Drewniak 
5.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
6.Dyrektor Przedszkola Pani Grazyna Myszak 
7.Przedstawiciel ZNP Pani Halina Paul 
8.Dyrektor CK Pani Joanna Karweta 
9.Ksittgowa CK Pani Lidia Kukowka 
I O.Kierownik OPS Pani Anna Kolasa 
Przewodnicz~ca KOl11isji Pani Maria Bukowska powitaIa zebranych i 

przedstawila projekt porz~dku posiedzenia. 

Czlonkowie KOl11isji jednoglosnie poparli proponowany porz~dek obrad. 


Ad.1 
11 Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia odplatnosci za swiadczenia w 

przedszkolu prowadzonym przez Gmintt Toszek. 
W odpowiedzi na pytanie dotycz~ce wysokosci opIat za w/w swiadczenia w 
gminach osciennych Pani Myszak poinfoffi10wala , ze np. : 
al w Pyskowicach odplatnosc bez wyzywienia wynosi 90 zl za pierwsze 

dziecko , za drugie 70 zl 
bl w RudziI1cU odplatnosc bez wyzywienia wynosi 80 zl za pierwsze dziecko 

i 60 zl za drugie dziecko 
c/ w Swibiu odplatnosc bez wyzywienia wynosi 30 zl za pierwsze dziecko 

i 15 zl za drugie dziecko 
Pan Marek Pawlowski dodal , ze w naszej gl11inie odplatnosc za swiadczenia w 
przedszkolu na dzien dzisiejszy wraz z wyzywieniem wynosi ok. 140 z1. 
Pan Andrzej Morciniec zwrocil sitt 0 podanie kryteriow dotycz~cych przyjttcia 
dziecka do przedszkola. 
Pani Myszak poinformowala , ze w pierwszej kolejnosci przyjmowane s~ dzieci 
rodzicow pracuj~cych oraz bttd'lcych w trudnej sytuacji. 
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21 Projekt uchwaly w sprawie : uzgodnienia wartosci jednego punktu w zlotych 
Pani Cecylia Cieslik poinformowaia , ze w/w projekt dotyczy pracownikow 
oswiaty nie bttdqcych nauczycielami oraz pracownikow Zespolu Obslugi 
Placowek Oswiatowych. 
Planowany wzrost plac na rok 2008 wynosil 2,3 % .Postulat ZNP zgodnie z 
przepisami wnioskowal 0 lO% podwyzktt. W wyniku negocjacji ustalono wzrost 
plac na poziomie 9%. W zwi'tzku z powyzszym nalezy dolozyc kwottt 58.100 zl 
ktora stanowi roznictt pomittdzy planem , a ustaleniami. 
Wartose jednego punktu w tej sytuacji proponowanajest w wysokosci 7 zl dla 
pracownikow placowek oswiatowych oraz 10 zi dla pracownikow ZOPO. 
Pan Slawomir Zarzecki podkreslil iz nauczyciele dostali 10% podwyzktt , 
dlaczego wittc pracownicy obslugi , ktorych wynagrodzenia s't znacznie nizsze 
otrzymaj't tylko 9% wzrost wynagrodzenia. 
Pani Paul wyjasnila , ze ZNP zgodzil sitt na 9% wzrost maj'tc swiadomosc 
realiow budzetowych - nie mniej Zwi'tzekjest otwarty na wi~cej. 
Przewodnicz'tc'tKomisji podzi~kowaia Dyrektorowi Przedszkola oraz Pani Paul 
za udzial w posiedzeniu. 
CzIonkowie Komisji przyst'lPili do ustalenia tresci uchwaly w sprawie : 
ustalenia odplatnosci za swiadczenia w przedszkolu prowadzonym przez Gmin~ 
Toszek: 
- w § 1 ust. 2 Komisja wi~kszosci't glosow 14:0:21 zaproponowaia ustalenie 

miesi~cznej odplatnosci za swiadczenia wykraczaj'tce poza podstawy 
programowe w wysokosci 8% l11inimalnego ",),nagrodzenia l11iesi~cznego za 
prac~ w danym roku kalendarzowym 
w § 2 pkt.l Komisja wi~kszosci't glosow 15:0: 1 1zaproponowala odplatnosc 
za drugie dziecko w wysokosci 4% minimalnego wynagrodzenia 
1l11eSl~cznego 

- w § 4 ust.l KOl11isja wi~kszosci't glosow 15:0: 1 1zaakceptowaia 
proponowane zwolnienia od oplaty 
w § 5 Komisja wi~kszosci'tglosow 15:0:11 zaproponowala ,aby w przypadku 
nieobecnosci dziecka w przedszkolu przez 1 pelny 1l1iesi'tc za ten 1l1iesiqc 
nie pobierae oplaty za swiadczenia wykraczaj'tce poza podstawy 
progra1l1owe 

- w § 6 Komisja wi~kszosci'tglosow 15:0:1 1 zaproponowala wnoszenie oplaty 
do 15 dnia kazdego 1l1iesi'tca 

- w § 9 Komisja wi~kszosci't glosow 15:0: 1 1zaproponowala , aby uchwala 
obowi'tzywala od 1 wrzesnia 2008 r. 

W wyniku glosowania K01l1isja oswiaty wi~kszosci't glosow 14: 1 : 1 1poparla 
podj~cie uchwaly w sprawie : uzgodnienia wartosci jednego punktu w zlotych 
dla pracownikow placowek oswiatowych nie b~d'tcych nauczyciela1l1i oraz 
pracownikow ZOPO w proponowanej wysokosci. 
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31 Projekt uchwaly w sprawie : odwolania zastttpcy kierownika Urzttdu Stanu 
Cywilnego w Toszku 

Sekretarz Gl11iny poinforl110wala , ze projekt przygotowano zgodnie z sugesti<l 
organu nadzoru prawnego Wojewody , ktorego zdaniem , nab6r na wolne 
stanowisko powinien bye przeprowadzony w ramach konkursu , a nie na 
podstawie powolania. W naszym Urzttdzie nie ma stanowiska zastttpcy 
kierownika USC .Wykonanie tego zadania powierzono pracownikowi jako 
dodatkowe obowi<lzki .Niestety tej okolicznosci organ nadzoru prawnego nie 
wzi<ll pod uwag~ w zwi<lzku z czym zachodzi koniecznose odwo1ania 
pracownika ze stanowiska , jednakze zastttpstwo bttdzie wykonywane dalej I bez 
1110zliwosci udzielania slubu I. 
Komisja wi ttkszosci<l glos6w 5:0: 1 popada podjttcie uchwaly. 
41 Projekt uchwa1y w sprawie : ustalenia trybu przeprowadzenia konsultacji 

w sprawie : zmiany granic solectw Paczyna i Paczynka 
Sekretarz Gl11iny Pani Ma1gorzata Porttbska poinformowala , ze kolejny projekt 
tej uchwaly przygotowano na ponowny wniosek l11ieszkancow ul. Polnej w 
Paczynce. 
KOl11isja oswiaty wittkszosci<l glosow I 5 :0: 11 popada podjttcie uchwaly. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly Nr XXXVI/363/06 z dnia 

30 l11aja 2006 r. w sprawie zasad gospodarowania nienlchomosciami 
stanowi<lcymi wlasnose Gminy - Miasta Toszek. 

Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska poinformowala , ze projekt 
przygotowano w zwi<lzku z nowelizacj<l usta~"y 0 gospodarce nieruchomosciami 
W zwi<lzku z powyzszym zaszla koniecznose wprowadzenia zapisow 
wymienionych w projekcie uchwaly. 
Komisja oswiaty wittkszosci<l glosow 4:0:2 opowiedziala sitt za podjttciem 
uchwaly. 
61 Projekt uchwaly w sprawie : zl11ian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze projekt dotyczy zwittkszenia wydatkow w 
Dz. 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 0 kwottt 20.000 z1 z 
przeznaczeniem srodkow na dotacjtt dla Centrum Kultury Zamek w Toszku na 
organizacjtt dozynek gminnych w solectwie Paczyna 
Komisj a oswiaty wittkszosci<l glosow 5:0: 1 popada podjttcie uchwaly. 
71 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Burmistrz poinfonnowal , ze projekt dotyczy zwittkszenia dochodow i 
wydatkow w Dz.921 0 kwottt dotacji z budzetu Wojewodztwa Sl<lskiego w 
wysokosci 7.000 zl z przeznaczeniem srodkow dla CK Zamek w Toszku na 
realizacjtt zadania "Brewerie Toszeckie , czyli historia 0 ksittznej Judycie co 
m~za szukala" 
Komisja wittkszosci<l glosow 5 :0: 1 popada podjttcie uchwaly. 
71 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
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Burmistrz wyjasnil , ze projekt dotyczy zwittkszenia wydatkow w Dz. 8540 
kwottt 18.230 zl/ 5.880 zl- wplaty rodzicow , 12.350 zl dotacja z 
Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach / z przeznaczeniem srodkow na sfinansowanie wyjazdu uczniow na 
zielone szkoly. 
K011lisja oswiaty wittkszosci'lglosow /5:0:1 / pop ada podjttcie uchwaly. 
8/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gl11iny Toszek na rok 2008 
Pani Cieslik poinformowala , ze projekt dotyczy zwittkszenia dochodow 
/ CZttSC oswiatowa subwencji ogolnej 388.577 zl/ i wydatkow w Dz.801 
o kwottt 388.577 zl z przeznaczenie11l srodkow na wynagrodzenia i pochodne 
od wynagrodzen dla nauczycieli , pracownikow niepedagogicznych w 
placowkach oswiatowych i pracownikow ZOPO oraz wydatki biezqce . 
KOl11isja wittkszosciqglosow / 5:0: 1 / popada podjttcie uchwaly. 
9/ Projekt uchwaly w sprawie : zl11ian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w 
wysokosci 50.000 zl na : 

40.000 zlna przygotowanie dokumentacji projektowych instalacji c.o 
i instalacji sanitmnej budynku SP w Paczynie.Dokumentacja jest konieczna 
do zlozenia wniosku 0 srodki pomocowe z WFOSiGW. Dokumentacja 
obejmuje: inwentaryzacjtt budowlanqpomieszczell szkoly , projekt instalacji 
c.o , projekt instalacji wody zimnej i cieplej , projekt technologii kodowni , 
uzgodnienia p-poz koHowni , specyfikacje , kosztorysy i przedmiary robot 
Na pytanie Pana Zarzeckiego : czy w ty11l roku nastqpi WY11liana pieca w 
placowce , Burmistrz poinformowal , ze na dziel1 dzisiejszy przeznacza sitt 
srodki na dokumentacjtt , aby moc \\'Ystqpic z wnioskiem 0 dofinansowanie 
calosci modernizacji .Wysokosc dofinansowania moze \\'Ynosic do 50% 
kosztow calosci zadania 
10.000 zl na organizacjtt obchodow 60 lecia SP w Kotulinie 
W odpowiedzi na pytanie czlonkow Komisji Pan Marek Pawlowski 
wyjasnil , ze przyznane srodki proponuje sitt przeznaczyc : 5.000 zl na 
organizacj~ / wynajttcie na11liotu , prqd , wywoz smieci , toj - toj hpj i 
kolejne 5.000 zl na wydanie folderu .Pan Pawlowski dodal , ze w ramach 
w/w obchodow odb~dq si~ rowniez dozynki soleckie oraz obchody 120 
rocznicy powstania OSP w Kotulinie . 

KOl11isja oswiaty wittkszosciqglosow 5:0:1 popada podj~cie uchwaly. 
10/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Sekretarz Gminy \\'Yjasnila , ze w/w projekt dotyczy zwittkszenia wydatkow w 
Dz.750 0 kwottt 70.000 zl z przeznaczeniem ich na biezqce funkcjonowanie 
Urzttdu Miejskiego , a w szczegolnosci na remonty pomieszczen i zakup 
u11leblowania. 
Komisja wittkszosciqglosow 4:0:2 popada podjttcie uchwaly. 
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111 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Burmistrz wyjasnil ) ze projekt dotyezy przeznaezenia srodkow w wysokosci 
9.000 z1 pochodz'lcych z wynajmu pomieszezen gimnazju111 na wymian~ okien 

w budynku Gimnazjum w Toszku. 

Komisja oswiaty wi~kszosei'l glosow 5:0: 1 popada podj~eie w/w projektu. 

121 Projekt uehwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 

Burmistrz poinfonnowa1 , ze projekt uehwa1y dotyczy przeznaezenia srodkow : 


w Dz. 710 na opracowania geodezyjne - 70.000 zl I mi~dzy innymi na 
uregulowania stanow prawnych przy sprzedazach I 

- w Dz.926 na zakup materia16w do remontu dachu Domu Sportowca w 
Ciochowieach - 5.000 zl I pismo Zarz'ldu LKS Przysz10sc Cioehowice I 

Komisja wi~kszosei'l glosow 5:0: 1 pop arIa podj~cie uchwa1y. 
131 Projekt uchwa1y w sprawie : zl11ian w budzecie Gl11iny Toszek na rok 2008 
Bunnistrz wyjasnil , ze projekt uehwa1y dotyezy zwi~kszenia wydatkow : 
- w Dz. 010 - na prace melioraeyjne w Toszku uI. Wilkowicka - 30.000 zl 

I zly stan drenazu powoduje zalewanie p61 I 
- w Dz. 600 - na remont l110stku w Toszku I Oracze I - 66.000 zl 

w Dz. 754 na remont dachu i strazniey OSP w Kotulinie - 30.000 zl 
- w Dz. 900 - na opraeowanie dokumentacji zwiqzanej z udost~pnieniem 

nieodp1atnych udzia16w uprawnionym praeownikom spo1ki Rel110ndis Aqua 
Sp. z 0.0 I kontynuacja decyzji 0 przeksztalceniu zak1adu I - 15.500 zl 

-	 w Dz. 926 - na zadanie pn.Szatnia Zamkowiec - 10.000 zl I pokryeie 
koszt6w medi6w do czasu przekazania obiektu I i na wydatki biez'lce 
10.000 zl I zwrot wezesniej zabranyeh srodk6w na pokryeie kosztow 
utrzymania z tzw.puli Bunnistrza I 

Komisja wi~kszosci'lglosow 4:0:2 popada podj~eie uehwa1y. 
141 Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy zwi~kszenia wydatk6w w budzecie Gminy 0 kwot~ 34.100 z1 
z przeznaczeniem ieh na : 

wycink~ drzew 31.600 zl I uwzgl~dniono wnioski z s01ectw I 
- zwi~kszenie ilosci punktow swietlnyeh w Sarnowie - 2.500 zl I ca10sc 

zadania to koszt 7.500 zl ; 2.500 zl przekazuje Rada Solecka Sarnowa, a 
kolejne 2.500 zl zobowi'lza1a si~ do1ozyc Sp61dzielnia Mieszkaniowa 
Ptakowice I 

Komisja wi~kszosci'l glosow 4:0:2popada podj~cie uchwa1y. 

151 Projekt uehwa1y w sprawie : zmian w budzeeie Gminy Toszek na rok 2008 

Projekt dotyczy zwi~kszenia wydatkow : 

- w Dz. 700 200.000 zl , ktore zostan'lprzeznaezone na remonty budynk6w 


I przemurowanie komin6w , wymian~ pokrycia dachowego z daeh6wki 
i odnowienie elewacji , wymian~ napowietrznej linii zasilaj'lcej na kablow'l 
budynku przy ui. Rynek 11 - koszt ok. 109.000 zl ; wykonanie opaski 
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i skotwienie budynku , wymian€t napowietrznej linii zasilaj~cej na lini€t 
kablow~w budynku przy ul. Strzeleckiej 1 - koszt ok.58.000 zl ; wymian€t 
pokrycia dachowego wraz z obrobkami blacharskimi i rynnami oraz 
cZ€tsciow~ wymian€t odeskowania i konstrukcji dachu na budynku 
przy ul. Dworcowej 29 - koszt ok. 29.000 zl/ 

w Dz. 921 30.500 zl na zaplacenie studium wykonalnosci , ktore jest 
wymagane do wniosku 0 srodki pomocowe na realizacj€t zadania pn. 
"Rewitalizacja gotyckiej wiezy zamkowej w Toszku wraz z otoczeniem z 
przeznaczeniem na centnun ekspozycji historycznych Zamek w Toszku" 

Komisja wi€tkszosci~ glosow 4:0:2 poparla podj€tcie uchwaly 
16/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy zmniejszenia wydatkow na zadania inwestycyjne dotycz~ce 
budowy sal gimnastycznych w zwi~zku z tenninami rozstrzygni€tc 
~onkursowych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa 
Sl~skiego .Na rok biez~cy pozostawiamy to co jest potrzebne tzn. 120.000 zl. 
Komisja oswiaty wi€tkszosci~ glosow 4:0:2 popada podj€tcie uchwaly. 
17/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy dostosowania zal~cznikow : Nr 1 Wieloletni Program 
Inwestycyjny ; Nr 2 - Programy i projekty realizowane ze srodk6w 
pochodz~cych z budzetu Unii Europejskiej oraz srodkow pochodz~cych ze 
zrodel zagranicznych nie podlegaj~cych zwrotowi - do zmian w budzecie oraz 
przewidywanych tenninow realizacji zadan wymienionych w zal~cznikach. 
Komisja wi€tkszosci~glosow 5:0: 1 popada podj€tcie uchwaly. 
Kierownik Osrodka Pomocy Spolecznej Pani Anna Kolasa omowila projekty 
uchwal w sprawie : 
18/ zmian w budzecie Gl11iny Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 75.574 zl / w tYl11 dotacja 
67.599 zl; srodki wlasne 7.975 zl / na realizacj€t projektu "Rozwoj i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez osrodki P0l110cy spolecznej 
aktywny rozwoj zawodowy - szans~ na sukces " w ral11ach Priorytetu VII 
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki. 
Celem projektu jest aktywizacja osob dlugotrwale bezrobotnych z terenu Gminy 
Toszek i przygotowanie ich do podj€tcia zatrudnienia na ktore jest 
zapotrzebowanie na lokalnym rynku pracy. 
Komisja wi€tkszosci~ glosow 5:0: 1 poparla podj€tcie uchwaly. 
19/ ustalenia wysokosci najnizszego wynagrodzenia oraz uzgodnienia wartosci 

jednego punktu , stanowi~cych podstaw€t do obliczenia \\rynagrodzenia 
zasadniczego pracownikow zatrudnionych w Osrodku Pomocy Spolecznej 
w Toszku. 

Wysokosc najnizszego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania proponuje silt w kwocie 1000 zl , a wartosc jednego punktu 
stanowi~cego podstaw€t do obliczenia wynagrodzenia zasadniczego proponuje 
silt w wysokosci 8 zl. 
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Cz1onkowie Komisji zwr6cili si~ do Kierownika OPS 0 przedstawienie przed 

Sesjet % podwyzki dla pracownik6w. 

Posiedzenie Komisji opuscii radny Krystian Duda. 


Ad.2 
Pani Cecylia Cieslik poinformowala , ze projekty organizacyjne na 1'ok szkolny 
2008/2009 wszystkie plac6wki oswiatowe ziozyly w tenninie.Projekty zostaiy 
p1'zekazane do Kuratorium i zaopiniowane p1'zez wizytato1'a.W sytuacji , gdy 
konieczne byly zmiany Dyrektor placowki zosta1 wezwany do poprawy. 
Przedstawione czionkom Komisji projekty Setjuz poprawione. 
W zwietzku z wprowadzeniem nowego ramowego programu nauczania w 
szkolach publicznych obowietzujetcego od 1.09.2008 r. zwi~kszono godziny 
nauczania j~zyk6w obcych 
w klasach od 1 - 3 0 2 godz. tygodniowo w okresie nauczania. 
Obecnie doksztalcanie zintegrowane wynosi 60 godz. w I etapie edukacyjnym. 
Ponadto : 

w SP w Toszku wzrosiy godziny k6lek z 33 na 35 
- w SP w Paczynie dyrektor wystqpil 0 3 godziny nauki p1ywania 
- w Gimnazjul11 wzrosly zaj~cia dodatkowe 0 3 godziny , a takze nast'tPil 

wzrost zatrudnienia wychowawcy swietlicy z 1,5 do 2 etat6w 
Po przeanalizowaniu projekt6w organizacyjnych poszczeg61nych plac6wek 
oswiato\\rych Pan Marek Pawlowski zaproponowal : 
- aby cz~sc godzin SKS przeznaczyc na kontynuacj~ gimnastyki korekcyjnej. 

Zdaniem radnego prowadzenie w/w zaj~c tylko w pierwszym roku nauczania 
jest niewielkie przy tak licznych wadach postawy uczni6w 
aby wszystkie plac6wki oswiatowe w projektach organizacyjnych ujawnialy 
zatmdnienie nauczycieli w innych plac6wkach , czy to na terenie gminy , czy 
poza nIet 

Pan Andrzej Morciniec poinfonnowal 0 fakcie prowadzenia zaj~c wychowania 
tlzycznego np. biegow poza terenem szkoly 1np. na drogach as±altowych w 
okolicy osiedla w Toszku 1podczas gdy na terenie SP w Toszku jest bieznia. 
Ponadto Pan Morciniec zaproponowal rozwazenie zl11iany przyj~cia dzieci do 
Przedszkola tak , aby stworzyc mozliwosc korzystania wi~kszej liczbie dzieci. 

Ad.3 
Czlonkowie KOl11isji 0l11owili : 

- pismo Rady Soleckiej Wilkowiczek w sprawie : przyznania srodk6w w 


wysokosci 5.000 zl na zakup wyposazenia kuchni przy swietlicy wiejskiej 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie KOl11isji wi~kszoscietgiosow 4:0:11 
nieobecny radny Duda 1 poparli w/w prosb~ i proponujet ,aby srodki na ten cel 
znaleic w najblizszym czasie . 
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- pismo Prezesa LKS "Orzel" Paczyna w sprawie : przyznania srodkow w 
wysokosci 6.050 zl na zakup materialow : 
a/ do wykonania 100 m ogrodzenia boiska - 5.050 zl 
bl plyt ociepleniowych zabezpieczaj'icych przed wilgoci'i - 520 zl 
cl waty szklanej - 200 zl 
dl rynien spustowych plastikowych 280 zl 

W podsumowaniu dyskusji Komisja oswiaty wi~kszosci'i glosow 4:0: 1 
opowiedziala si~ za przyznaniem srodkow w wysokosci 1000 zl na zakup 
materialow do ocieplenia i rynien spustowych .Natomiast w kwestii ogrodzenia 
czlonkowie Komisji zaproponowali przeprowadzenie rozmow z dzialaczami 
Klubu i rozwazenie zakupu alannu i fotokomorki , ktore spelni'i zadanie 
zabezpieczenia obiektu . 

Po wyczerpaniu porz'idku obrad Przewodnicz'ica Komisji podzi~kowala 
zebranym za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 18.10 

Przewodnicz'ica Komisji 

Maria Bukowska 
0. \ ~.~

~i\~ill~~~J VlV 


